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STÄKETS MOTORBÅTSSÄLLSKAP   

 

FÖRENINGSSTÄMMA (årsmöte) den 7 december 2022 
 

 
Plats:  Gamla Stäketskolan, Wilhelm Boys väg 21. 
 
Deltagare  24 st medlemmar, inklusive styrelse, närvarande. 
 

 
§1 Årsmötets Ordförande Johan Hård öppnade stämman kl. 19.30.  
     öppnande         
 
§2 Val av ordförande Styrelsens förslag till mötesordförande är Marianne Arosenius, som valdes. 
      och sekreterare     Till sekreterare valdes John Eriksson. 
      för stämman      
   
§3 Val av två justerings- Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Richard Hagström och Geseke 

Lundgren. 
     personer  
 
§4 Fastställande   Dagordningen godkändes. 
     av dagordning   
   
§5 Föreningsstämmans  Johan Hård föredrog utskick. E-post enligt medlemsregistret BAS gick ut 2022-11-21. 
     behöriga utlysande Punkten godkändes. 
 
§6 Verksamhetsberättelse   Johan Hård föredrog ett utdrag ur verksamhetsberättelsen som lades till handlingarna.        
     samt årsredovisning   
     för verksamhetsåret Åsa Söderbergh föredrog årsredovisningen. Lades till handlingarna.              
     2021-11-01- 2022-10-31     
 
§ 7 Revisorernas  Björn Stålhuvud läste upp revisionsberättelsen. Revisorn rekommenderar ansvarsfrihet. 
      berättelse  Stämman fastställde revisionsberättelsen. 
      och fastställande av    

 Resultat- och Stämman fastställde resultat- och balansräkningarna. 
      Balansräkning  
     
§8 Ansvarsfrihet  Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§9 Motioner Johan Hård föredrog styrelsens proposition: 
     & Propositioner  Styrelsen föreslår ändring av föreningens stadgar så att en mer flexibel valordning 

avseende val till styrelsen, samt valperioder, ska kunna tillämpas. 
  Dock med en fortsatt inriktning om att tvååriga valperioder ska utgöra ambitionsnivån. 

Samt att befattningar i möjligaste mån ska väljas växelvis. 
  Stämman antog propositionen, och därmed stadgeändringen med över 2/3 delars 

majoritet. 
 

  
§10 Fastställande av Marcel Braeken (avgående driftshef) föredrog verksamhetsplanen.  
       verksamhetsplan, Geseke Lundgren och Johan Hellman förärades gåva för idogt arbete under året. 
       medlemsavgifter och    Ulf Rockström föredrog nytt förslag till bryggor och Y-bommar, detta förslag kallas   
       budget för  budgetalternativ 2. Det kan innebära en deposition på maximalt 5000 kronor för plats 

vid Y-bom 
verksamhetsåret  Åsa Söderbergh föredrog förslag 1 respektive förslag 2 till budget och förslag till nya 

medlemsavgifter.  
 2022-11-01- 2023-10-31 Ökningen beror på de nya arrendeavgifterna som kommunen fastställt. 
   Dessa framgår av budgetförslaget. 
    
   Stämman fastslog enhälligt budgetförslag 2 och nya avgifter.  
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§11 Val av styrelse- 
       ledamöter      
 
       11:1 Ordförande: Åsa Söderbergh föreslås på 2 år (nyval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:2 Kassör: Gunnar Rydwik föreslås på 2 år (nyval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:3 Driftschef: Patrik Brynielson föreslås på 2 år (nyval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:4 Ledamot: Anton Gustavsson föreslås på 2 år (nyval). Stämman beslutar detta. 
 
       11:5 Hamnkapten: Nils Lööf föreslås på 2 år (sittande, omval). Stämman beslutar detta. 
 

Stefan Andersson (miljöombud tillika vice ordförande) ett år kvar. 
John Eriksson (sekreterare) ett år kvar. 

 
 §12 Val av revisor jämte  
        suppleant för ett år    

 
        12:1 Revisor: Hans Sternås (sittande, omval) föreslås. Stämman beslutar detta. 

 
        12:2 Revisorsuppleant:  Björn Stålhuvud (sittande, omval) föreslås. Stämman beslutar detta. 

 
 
§13 Val av valberedning för ett år  
 
     13:1 En sammankallande: Johan Hård (nyval) föreslås. Stämman beslutar detta. 
 

13:2 Två ledamöter: Marcel Braeken (nyval) förelsås. Stämman beslutar detta. 
 
§14 Miljöfrågor Stefan Andersson föredrog klubbens miljöarbete med en powerpointpresentation,  

där SMS miljöplan, aktiviteter 2022 och handlingsplan 2023 genomgicks. 
 

§15 Rapporter  inga. 
 
§16 Diskussionspunkt  Frågan om båt(botten)tvätt i kommunen, finns det några planer på en sådan? 

Robert Marklund efterlyste bättre kunskap om våra hamn och varvsföreskrifter, kanske 
skall vi ha en årlig kurs för nya båtägare? Geseke Lundgren efterlyste dubbla sjö- och 
torrsättningsdatum alternativt mer flexibilitet. 
Finns det efterfrågan och behov av nautisk utbildning i klubben? Detta borde 
undersökas. 

  
§17 Stämmans avslutande 

 

 Johan Hård avslutade stämman kl. 21.30. 
 

 
 

 
             Vid protokollet: 

 
 
 

            (John Eriksson) 
   Sekreterare 
 
 
 

                   (Richard Hagström)                    (Åsa Söderbergh) (Geseke Lundgren)  
 Justeras      Ordförande     Justeras 
 
 


